
 Referat fra bestyrelsesmøde den 12. januar 2025 kl. 10         

 
 Afholdelse: Nyborg Idræts- & Fritidscenter, Storebæltsvej 13–15, 5800 Nyborg  

 Afbud: Gunhild  

 Emner: Oplæg til emner til dagsordenen, sendes til Morten  

 Referent: Hans  

 
 
 

 
DAGSORDEN 

 

1 Udsendte referater  

1.1 Tidligere bestyrelsesmøder  

 Ingen kommentarer til referat.  

1.2 F.U.  

 Morten fremlagde nogle tanker om fremtidig retning for forbundet F.U. har 
diskuteret. Det påvirket budget m.m. 
Bestyrelsen drøftede tankerne og, med en undtagelse, bakkede bestyrelsens 
medlemmer op om den beskrevne retning. 

 

1.3 Ændringer/tilføjelser til mødets dagsorden  

 Intet tilføjet  

2 Orientering (ved formanden)  

2.1 DIF / DOK  

 Udskiftning i bestyrelse. 
Nye digitale systemer starter i det små. BD er ikke med endnu, venter på det 
bliver mere færdig. 

 

   

2.2 World Archery  

 Der blev udsendt en større PowerPoint omkring mediedækning på forskellige 
sportslige arrangementer på tværs af kontinenter. 
Der bliver drøftet minimum score til stævner, men de er ikke klarlagt nu. 
Deltagelse i World Cups er blevet meget dyrt. 

 

   

2.3 World Archery Europe og World Archery Nordic  

 Intet nyt her. EM-invitation er kommet.  

   

2.4 Andet  

 Ingenting.  

   

3 Strategiarbejde  

 Strategiplaner for 2026-2029   

 Formandsmøde den 1. februar i Nyborg. 
Soldaterprojekt bliver ikke drøftet. 3 grupper til de 3 andre strategispor med 
workshops: Børn og Unge, Talent og elite, Frivillige i foreninger. 
 

 



4 Kommunikationsstrategi  

4.1 Ikke drøftet denne gang.  

   

5 Kassereren  

5.1   

 Regnskab 
Der er brugt mange ressourcer på at inddrive restancer. Det har fået 
konsekvenser for deltagelse i nationale og internationale aktiviteter. 

 

 Budget 2025/2026 
Der er undersøgt mange ting og arbejdet med budgettet. Både aktiviteter som 
ikke vil blive afholdt og indeks justering af kontingent og mere brugerbetaling. 

 

   

6 Opfølgning på udvalgsarbejde  

6.1 Eliteudvalget  

 Generel orientering  

 Se mail fra Gunhild 
Der er en gruppe på 7 skytter på landsholds centeret nu. 
Alle kommende landsholdskytte skal til en samtale og underskrive en 
skyttekontrakt. 
3 skytter til inde EM. 

 

   

6.2 Breddeudvalget  

 Generel orientering  

 Orientering for bredden er udsendt inden mødet. 
Arbejder på at få ATK kurser ud til et bredere forum med en ATK instruktør. 

 

   

6.3 Lovudvalget  

 Intet nyt.  

 

6.4 Dommerudvalget  

 Intet nyt.  

   

6.5 Andet  

   

 Ianseo kursus 
Der betales for at få et login så alle klubber under BD får et login. Forbindelse er 
via telefon netværk og ikke WiFi. 
Der oprettes et udvalg til at tage sig af ianseo opsætning og håndtering. 

 

 Kønsopfattelse 
Følger DIF’s anbefaling. 

 

 3d banen Frederikskilde – udlejer har opsagt lejemålet – samt manglende 
oversigt over indtægter. 
Der er brugt mange ressourcer på en manglende oversigt over indtægter. 

 

 Henvendelse fra 3D banen Frøbjerg – se skrivelse 
Det bliver taget med i budgetforhandling. 

 



   

 Tildeling af DM’er 2026 
TIK: DM-senior inde 
Aalborg: DM-ungdom ude 
ARCUS: DM-master inde, evt. DM-master ude hvis der ikke er andre klubber. 
DM kontrakter bliver først tilsendt efter forbundsmøde når budget er vedtaget. 

 

   

7 Forbundsmøde 2025 – 29. marts  

 Forslag til forbundsmødet. 
Forslag gennemgået. 
Gennemgang af valg til forbundsmødet. 
Thomas Jensen vil gerne stille op til Ordens og amatørudvalget. 
Der arbejdes på at finde en kandidat til bredde idrætsansvarlig efter Hans.  

 

   

8 Andre emner  

 Næste møde: 5. marts Teams  

   

9 Bordet rundt, eventuelt  

   

 


